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Ho[EER

Thx! Paar aanv ullingen/ aanpassingen, waarvan de belangrijkste de Europese agenda is. Ik doe het even m platte tekst,
omdat ik op mijn telefoon werk.

Groet ERR]

2. Kennisagenda post-COVID
- 1a Enerzijds het bundelen van wat voor onderzoek er allemaal op

nationaal en internationaal niveau is, actiehouders: NFU, IVM en C-support.
-1b. Anderzijds het adviseren over welke behandelingen kansrijk lijken en waar

meer onderzoek gewenst is en het formuleren van vragen die beantwoord moeten

worden, actiehouders: NFU, FMS en NHG.

Afgesproken
.Complimenten voor de opgeleverde stukken worden uitgesproken en breed

gedeeld.
-Betrokkenheid van patiéntenorganisaties is van belang, m.n. in fase 1b. Zij geven

aan vanuit hun perspectief al snel de hiaten in kaart te kunnen brengen.
.C-support heeft een subsidie verworven om kennisuitwisseling te borgen via een

platformaanpak. C-support en NFU zullen contact leggen om te bekijken hoe

samenwerking met dit traject tot versterking van de kennisagenda kan leiden.

-Alle partijen hebben baat bij een snelle oplevering van de kennisagenda.

Tegelijkertijd heeft kennisverwerving tijd nodig. Er hoeft echter niet gewacht te

worden op het afronden van fase 1a om te starten met fase 1b. Bij het opstellen
van de kennisagenda wordt gekozen voor een open science aanpak. Dat

betekent dat gedurende de looptijd van zeven maanden tussentijdse resultaten

waar mogelijk zullen worden gedeeld. Tegelijkertijd blijft er oog voor de kwaliteit

van het proces (waardoor bijvoorbeeld tussentijds prioriteren van kennishiaten

lastig kan zijn).
. VWS informeert de vergadering over het initiatief van minister Kuipers om de

samenwerking en afstemming rond onderzoek in Europees verband te

versterken. VWS bespreekt met de initiatiefnemers verder hoe de nationale en

Europese agenda verbonden kunnen worden.

-VWS zal het opstellen van de kennisagenda formaliseren. Hiervoor wordt een

opdracht verleend aan ZonMw. Hieruit kunnen eventuele nadere

(proces)eisen/voorwaarden van ZonMw volgen.
3. Vormgeving expertisecentrum post-COVID

- actiehouders: NFU en C-support

Afgesproken
-.Complimenten voor het stuk worden uitgesproken en breed gedeeld. De eerste

reacties worden besproken.
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-Aandacht voor de beschrijving in het stuk van de rol van huisartsen. Een

expertisecentrum kan meerwaarde bieden. Dat komt echter niet door de

werkdruk bij de huisarts maar omdat de tools van de huisarts niet altijd
toereikend zijn.

-Aandacht voor de rol van gerandomiseerd onderzoek om te onderzoeken wat wel

werkt en wat niet. De patiént is daarbij onderdeel van het proces. Want er is op

dit moment geen therapie waarvan vast staat dat hij werkt. Daarom is

gerandomiseerd onderzoek van belang. Nederland kan daar wetenschappelijk
veel inbrengen. Daarnaast kan ook observationeel onderzoek onder bepaalde
voorwaarden een rol spelen.

-De aanpak moet nu snel verder uitgewerkt worden. Iedereen voelt de urgentie. In

januari wordt een werksessie op medewerkersniveau gepland. Doel is om te

kijken wat nodig is, rode draden te destilleren, verdere concretisering aan te

brengen en naar planning en fasering te kijken.
-Financiéle middelen vormen een aandachtspunt. VWS heeft momenteel geen

budget voor het expertisecentrum. In geval van een gedragen voorstel zou - na

akkoord van de minister van VWS - een claim moeten worden ingediend bij het

ministerie van Financién (middels voorjaarsnota), tenzij er andere financiers of

financieringsbronnen zijn.

. Vaststellen volgendss
Omdat VWS de Kamer in januari een brief wil sturen over het expertisecentrum,
zal het volgendeEEbegin tweede helft van januari 2023

plaatsvinden.
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Hierbij het concept verslag van het [8 post-covid. Ik heb het heel beknopt en feitelijk proberen te houden. Heb jij nog

opmerkingen/aanvullingen? Als het lukt wil ik het graag morgen rondsturen.

Groet,


